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Byla skutečně šance na příměří, které by zabránilo
obrovským ztrátám na životech?
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blogKrize UKRAJINA
Ivan David:fb

Na východní frontě podle našich masmédií a prezidenta Zelenského
běží vše „nadmíru výtečně“, ale jsou i západní média, která otevřeně
píší o neúspěšnosti dlouho očekávané ukrajinské protiofenzívy, která
měla dojít až na Krym. A to nejlépe do summitu NATO v červenci ve
Vilniusu, kde by Ukrajina byla pokud ne přijata přímo do NATO, tak
alespoň obdařena bezpečnostními zárukami. Přímé vyjednávání
stále obě strany vylučují, pro Ukrajinu a Západ je jediné možné
poválečné uspořádání to, ve kterém Rusové odejdou za hranice z
roku 2014. Jak je to reálné, o tom se názory liší.

„Tentokrát se jednalo o sedm hlav afrických států, jejichž mírový plán
ztroskotal nejprve na Ukrajině a poté v Rusku. Zdá se, že ani jedna
ze stran v tuto chvíli nemá zájem o vyjednávání. Před rokem to bylo
jiné. Ruský prezident Putin v rámci schůzky s hlavami afrických států
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připomněl ukrajinskou nabídku příměří z dubna loňského roku, která
byla v té době téměř připravena k podpisu. Západ ji však torpédoval.
Pokud by byla nabídka tehdy realizována, obě země by byly nejen
ušetřeny velkého utrpení; rámcové podmínky akceptované v té době
oběma stranami byly mnohem výhodnější, zejména pro ukrajinskou
stranu, než jaké lze získat v eventuelní budoucí mírové dohodě.
Západ hazardoval. Nebo ne?“ Tak se ptá Jens Berger na webu
NachDenkSeiten a pokračuje:

„Vraťme se do dubna 2022. Po zdlouhavých jednáních sepsaly obě
válčící strany v Istanbulu dohodu o příměří, kterou ukrajinská a ruská
strana považovaly za „podstatnou“ a měla velmi dobré šance na
realizaci. Obsahově dohoda ze strany Ruska počítala s okamžitým
stažením vojsk z Černigovské oblasti a oblasti kolem ukrajinského
hlavního města Kyjeva. Na oplátku se Ukrajina měla zavázat k
odzbrojení, vzdát se svých plánů na členství v NATO a neusilovat o
jaderné zbraně. Ukrajina na oplátku dostala perspektivu vstupu do
EU a zemi měly poskytnout bezpečnostní záruky Rusko, Velká
Británie, Čína, USA, Turecko, Francie, Kanada, Itálie, Polsko a
Izrael. V tuto chvíli zůstávala otevřená pouze otázka územních zisků
a ztrát. Kromě Krymu byla Ukrajina zjevně připravena postoupit i
území, která Rusko těsně před agresí uznalo jako „Lidové republiky“
Luhansk a Doněck. Ruská armáda by se po mírové dohodě měla na
tyto pozice stáhnout. I když je pracovní dokument z té doby dodnes
tajný, jeho základní obsah potvrdila ruská i západní strana.

Bohužel nebyla nikdy podepsána. Jak dokument požadoval, Rusko
stáhlo své jednotky z oblasti Kyjeva; zda dobrovolně, jak dnes tvrdí
Putin, nebo z vojenské nutnosti, těžko říct. Podle Západu byl
“masakr v Buči”, objevivší se v médiích po stažení důvodem, proč
Ukrajina krátce poté jednání přerušila a už je nikdy neobnovila. Jiné
zdroje tvrdí, že Západ v osobě tehdejšího britského premiéra Borise
Johnsona vyvíjel na Ukrajinu nátlak. Na druhé straně Rusko vidělo,
že je Ukrajinou zrazeno a naznačovalo, že v té době západ Ukrajině
s příslibem masivní podpory v podobě těžkých zbraní a vojenské
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pomoci jen vtloukal do hlavy myšlenku, že válku lze vyhrát i
vojensky. Možná je to mix těchto tří věcí. Jisté je, že Ukrajina
obdržela od USA první high-tech zbraňové systémy, jako je systém
HIMARs, krátce po přerušení jednání a také přešla do ofenzívy v
oblastech, odkud se krátce předtím stáhly ruské jednotky. Dohoda o
příměří ztroskotala a od té chvíle už mír u jednacího stolu
nepřicházel v úvahu ani pro jednu stranu.

Následovaly ofenzivy a protiofenzívy, nové dodávky zbraní a
nakonec „dynamika“ připomínající uvázlou zákopovou válku na
západní frontě v první světové válce a pokračuje dodnes –
neúspěšná ukrajinská „protiofenzíva“ je hlavním příkladem. Po ní
bude následovat mnoho dalších ofenzív a protiofenzív, které
přinesou jen pár kilometrů země, ale velmi vysoké počty lidských
obětí na obou stranách. I zde může za vzor sloužit západní fronta
první světové války z roku 1916. Válka se nakonec rozhodla na
„domácí frontě“ – po milionech mrtvých.

Tomu všemu se dalo v dubnu 2022 zabránit. Nikdo dnes vážně
neuvěří, že Ukrajina bude někdy schopna zabránit ruským územním
nárokům na Krym a „lidové republiky“ Luhansk a Doněck. Díky
referendům na konci září 2022, která jsou podle mezinárodního
práva neplatná, Rusko již výrazně rozšířilo své územní ambice –
nyní jde o Krym a celou Luhanskou a Doněckou oblast a také
Chersonskou a Záporožskou oblast. Rusko přesné vymezení
regionů, které již byly formálně připojeny, ponechává otevřené. To
také zhruba odpovídá aktuálně uvázlé frontové linii. Pro Rusko je
také dnes již samozřejmé, že o odzbrojení a ukrajinském zřeknutí se
členství v NATO se nebude vyjednávat. A protože žádná válka
netrvá věčně, dojde nakonec k mírové smlouvě, která však bude pro
Ukrajinu horší, než jak vypadal návrh smlouvy z dubna 2022.

Západní intervence nepřinesla Ukrajině nic jiného než utrpení a
povede k územním ztrátám, kterým bylo možné se v dubnu 2022
vyhnout. Byl Západ tak optimistický, že skutečně věřil, že Ukrajina
může Rusko vojensky porazit? I kdyby tomu tak tehdy bylo, dnes je
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zřejmé, že tento přehnaný optimismus byl chybným úsudkem. Co
vlastně dnes Západ chce? Dlouholetou zákopovou válka, která by
nejen stála životy statisíců Ukrajinců a Rusů, ale navíc by přetížila
finanční zdroje Západu a omezila by podporu západních vlád jejich
vlastním obyvatelstvem?

Nebo jsou možná někde v okolí západních vlád realisté, kteří nyní
truchlí nad promarněnou příležitostí uzavřít mír, v němž by si obě
strany zachránily tvář a který by nejen dal Ukrajině dlouhodobé
vyhlídky, ale dokonce by nabídl i šanci na novou bezpečnostní
architekturu v Evropě? To by mělo být v zájmu Evropanů. USA – a
pravděpodobně i Británie – vidí tento bod jinak a těží ze situace, kdy
se dva jejich konkurenti, kontinentální Evropa a Rusko, zamotávají
do dlouhé, vzájemně oslabující války. Neúspěch v dubnu 2022 by
proto měl být vnímán také jako příležitost – pro novou
zprostředkovatelskou ofenzívu pro mírovou smlouvu; pouze
tentokrát bude lepší vynechat zástupce USA a Velké Británie.“

V dubnu 2022 byly jako územní cíle dostupné pouze oblasti
označené červeně. Oranžové oblasti byly přidány od září 2022.(Viz
obr.)
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S pobavením sleduju, jak se z dříve tolerované minority, Ukrošvábů,
stal cíl a terč nenávisti. No, Ukrošváb si za to do značné míry může
sám. Na Národním muzeu není naše vlajka, ale vlajka jeho. V Praze
dokonce jezdí tramvaje v ukrošvábských barvách, nikoli barvách
našich. Ve prospěch Ukrošvába se ruší pobočky České pošty a teď
dokonce Ukrošváb, kvůli hlasité hudbě, vraždil. Jsem zvědav, jak se
vše bude vyvíjet dál.

Odpovědět  Teuton
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To nevyřešíte. Ta čummobilská mládež je takto spokojená a staří již
nemají sílu něco změnit. Zdravím.

Odpovědět  Teuton
Jak rikal Baloun ze Svejka…cela krava do polivky je trochu moc…

 50 000 ukro-emmigrantu, vzdelanych a pracovitych je vsude vitano
ale 500 000 je trochu moc

 Dnes je tam bod zlomu a budou vsude nezadouci….

Odpovědět  delnas
Máte pravdu. 50 000 Ukrošvábů by nikomu nevadilo, ale jestliže jich
je už skoro milion, je to problém. Já se o tuto zemi s Ukrošvábem
dělit nechci.

Odpovědět  Vanja
Ono to dozbrojení není tak jednoduché, nejsou kapacity, nejsou
materiály, jediný, kdo vyrábí je Rusko. Možná, kdyby si Západ řekl…

Odpovědět  Vanja
Dizbrojil? To by museli nechat zamrznout válku nejméně na pět let,
aby KoZa dozbrojil. A i tak by to nestíhaly, protože po celých těch pět
let by Federace zvyšovala výkon svého zbrojního průmyslu, takže by
ve finále byla stále v předstihu. Jen od začátku specoperace ho
Federace znásobila 2.7 krát a stále přidává.

jedna dobrá správa z dneška je, že sa ráno o 4:00 hod nič neudialo.
Fakt som mala obavy, že na výročie začiatku II. svetovej využijú to
nahromadenie zbraní a personálu kvôli cvičeniu NATO na útok.na
Rusko. Tuším zajtra by malo skončiť to cvičenie, tak snáď sa nič
neudeje.

Odpovědět  zuza
To ale není konec. Pomatený visinger, myslím, řekl jednu pravdu,
větší války se cyklicky

 opakují co cca 80 let. Momentálně to sedí.

Odpovědět  unor 2022
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A to je právě jádro pudla.Ten váš “kapitalizmus” je tím hlavním
viníkem toho marastu.Ale připouštím,že lidé se svými vlastnostmi asi
nejsou jiného systému než okrádajícího každého každým podle
svých schopnosti, schopni.

Omlouvám se není to k článku, ale chci vám to napsat.
 Před chvílí mi přišlo do telefonu video s popiskem”když se vám

sama od sebe vypne kondenzace par. Na videu nic vzláštního, letí
letadélko oblaka, čáry za ním jak swiňa a po chvilce za letadlem jako
když utne a letí dál bez kondenzační stopy, asi došel matoš. Tak jak
je to s tím trávením všeho. Nebo nezbytná úprava pro HAARP?

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Pavel K
Myslím, že to do nás valí na všech frontách a proto je lid tohoto
národa tak hrozně nemocný. Vždyť podle všech statistik je to se
zdravotními problémy u nás nejhorší téměř celosvětově. Tak co jíme,
co dýcháme, jakému elektrosmogu jsme vystaveni? Dovedeš si
představit ten mix toho všeho a co to s námi dělá. Samozřejmě, že
parchanti nám budou tvrdit, že to máme z knedlíků, vepřového a
piviska. Co jiného také mohou říci. Já používám už roky přístroj Ionic
Care, je to ionizátor a čistič v jednom. Vždy ho pouštím na noc na
lepší spaní. Kdybys viděl co za bordel se usazuje na těch plátech,
které se musí čas od času umýt a otřít, koukal bys jako vejr. A v
letošní zimě to byl úplný masakr, když lidi topili vším co jim do kotle
vlezlo. Cítil jsem pneu a jiné. Když se topilo více plynem, tak to bylo
docela dobré, ale letos to bylo opravdu přes míru. Škůdci nás tráví a
ničí a národ, kujwa, to je ale stádečko, to by nepobrala asi ani
Guinnesova kniha rekordů tu míru hlouposti co tady je. Někdy se mi
zdá, že fakt žiji v nějakém snu a že se snad z toho brzy probudím,
ale ono zatím prd. Čau.

Odpovědět  Pavel K
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To je ovšem blbost. Občas tvrdím, že jsem meteorolog amatér z
donucení (kvůli hobby). Něco o tom vím. Kondenzační pásy se
vytvářejí na mikroskopických částečkách spalin z leteckých motorů.
Kondenzační jadérka mohou být i jakékoliv částice prachu. Ke
kondenzaci dojde i na základě vlastností vzduchu v hladině, kde letí
letoun. Jde hlavně o vlhkost. A není nic neobvyklého, že jsou pásy
vzduch s rozdílnými vlhkostmi. Potom se stane, že kondenzační
pásy jsou výrazné, a najednou přestanou. Osobně jsem viděl
vícekrát, co popisuješ. A taky jsem viděl, jak se vytvořil kondenzační
pás, který postupně narůstal až šíří zabral půl oblohy. Kolem
vznikala oblačnost i bez pomocí mikroskopických sazí z leteckých
motorů.

Odpovědět  vlad248
Myslím,že je to ještě jinak.V tryskách se usídlil druh mrňavých
zlotřilých mimozemšťanů a občas mají vajglpauzu.Jedů mají
dost,zhmotňují je na místě psychotronicky.

Odpovědět  vlad248
Ne že bych se o to zajímal, ale někde jsem četl to co mě píšeš a
maličko si to připoměl. Dobrá ale na tom videu je to jako fakt
ustřižený, jako když třeba zavřeš vodu na zahradnim kohoutku. Já
nic netvrdím jen jim z prevence nevěřím, ale nenapsal jsi mi jestli je
ten chemtrainz nýtus nebo ne.

Odpovědět  Pavel K
Heršvec chlape mizerná, to sem nemůžeš šoupnout na to vidko
odkaz?!

 
Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Jedna věta mne pane Davide dostala. Zákopová válka by přetížila
finanční zdroje západu a omezila by podporu jejich vlastním
.obyvatelům. To myslíte vážně, že tato liberálně plutokratická elita
má snahu podporovat vlastní lid? Kdybych to měl říci od plic, tak
bych musel říci, to si snad děláte kozy ? Vždyť vy tady vlastně dnes
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všichni, ať jste v tom EU parlamentu z jakékoliv strany v jakékoliv
frakci pořád tu zdegenerovanou EU podporujete. Od vás SPD bych
očekával jasná stanoviska k vystoupení z tohoto vězení národů.
Není to náhodou tak, že jste se již i vy institucionalizovali? Minule
jste měl u svého hlasování v EU zelený puntík, který říkal, že jste pro
sledování občanů na veřejnosti. Tak jsem to alespoň já zaregistroval.
Myslím, že Konečná nelhala. A neříkejte, že by to sledování mělo být
pro dobrou věc, tedy nějakou bezpečnost atd, bla, bla, bla.
Bezpečnost by měla zajistit policie, od toho tu je. To není jenom
napsat si na auťák pomáhat a chránit. Jestli tady začíná být problém
s bezpečností, ten vaše sledovací kamery nevyřeší.

V prvni fazi jeden Rusko zrovna moc nemusel, nacez v druhe fazi uz
uznal, ze to co se na nej chysta je obycejne svintvo, aby mu pak ve
treti fazi zacal drzet palce. I kdyz tak trochu sobecky protoze poznal,
ze SVO je bojem za normalni svet na cele planete Zemi.

na //sk.news-front.info/2023/06/22/cesky-prezident-sme-vo-vojne-s-
ruskom/

 ..
 Tak to uz jeden fakt neda aby neprohlasil .. mame za prezidenta

lhare a manipulatora toho nejhrubsiho zrna.
 Ne jenom jeden v zadne vojne s Ruskem urcite neni. Tech bude

rozhodne vic nez dost. Tedy tech, co nemaji hlavu jen na klobouk.

Tak nyní slyším ( TV) , že budem vyvážet solární panely do
Amazonie (Argentina )pro indiány po řece Rio Negro na střechy z
banánových listů.. Soláry jsou z Číny .

 Spadl jsem pod počítadlo!

Odpovědět  zuzana
Ještě by si mohli prosadit na záchodech porodní místnost, až budou
rodit svá hovínka

 
 


